
PROTOKÓŁ XXXIX/2024 

Z posiedzenia Rady Gminy Sosnówka odbytego w dniu 9 kwietnia 2024 r. 

Początek  posiedzenia godz. 9
00

,  zakończenie godz.  11
00

. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Wawryszuk. 

Obecni: 

1. Bruczuk Krzysztof 

2. Cenian Edyta 

3. Chilczuk Władysław 

4. Hołowieniec  Barbara 

5. Kalinowski Wiesław 

6. Karpiuk Mieczysław 

7. Pawlik Krystyna 

8. Pilipiuk Jan 

9. Tkaczuk Marcin 

10. Wawryszuk Tomasz 

11. Wegiera Kamil 

12. Żarkiewicz Karol 

Nieobecni: 

1. Chilczuk Piotr 

2. Dacewicz Maciej 

3. Mitruk Dorota 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie. 

2. Sprawy organizacyjne: 

a) stwierdzenie kworum 

b) przyjęcie porządku obrad 

c) przyjęcie protokołów z XXXVI, XXXVII, XXXVIII sesji Rady Gminy. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Przyjęcie uchwały sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania  bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sosnówka w 2024 roku. 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji 

uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół funkcjonujących na terenie Gminy Sosnówka. 

6. Przyjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów za wyniki  

w nauce, osiągnięcia sportowe i artystyczne. 

7. Zmiana wieloletniej prognozy finansowej. 



8. Zmiany w uchwale budżetowej na 2024 rok.  

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2023 roku. 

10. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych w roku 2023. 

11. Sprawozdanie Gminnego Ośrodka Kultury i bilans jednostki za rok 2023.  

12. Sprawozdanie Gminnej Biblioteki Publicznej i bilans jednostki za rok 2023. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

1. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Tomasz Wawryszuk, 

a następnie powitał radnych i innych uczestników obrad. 

2. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że w obradach uczestniczy 

12 radnych, co stanowi kworum władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie zapoznał z pismem Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad  

następujących uchwał: 

1. W sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Sosnówka Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Motwicy na wykonanie 

zadania pn. „Renowacja zabytkowego kompleksu kościelnego p.w. Narodzenia 

Najświętszej Maryi Panny w Motwicy”. 

2. W sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Sosnówka Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Św. Mikołaja w Rozwadówce na wykonanie zadania pn. 

„Renowacja zabytkowego kompleksu kościelnego p.w. Św. Mikołaja w Rozwadówce”. 

3. W sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Sosnówka Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Św. w Żeszczynce na wykonanie zadania 

pn. „Renowacja zabytkowego kompleksu kościelnego Podwyższenia Krzyża Świętego w 

Żeszczynce”. 

Zmodyfikowany porządek obrad radni przyjęli w głosowaniu 12 głosami za 

(jednogłośnie). 

Treść protokołów z ostatnich sesji Rady Gminy radni podjęli 12 głosami za. 

 

 

 

 



3. 

Przystępując do kontynuacji obrad Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

podpisał umowę na modernizację budynku Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej 

Biblioteki Publicznej.  

4. 

Przystępując do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Sosnówka w 2024 roku, przewodniczący Tomasz Wawryszuk odczytał  projekt uchwały. 

Uchwałę podjęto 12 głosami za. 

5. 

Następnie Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego 

programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół funkcjonujących 

na terenie Gminy Sosnówka. Radny Pan Bruczuk zadał pytanie Pani Skarbnik czy środki 

finansowe na wypłatę stypendium dla dzieci są zabezpieczone w budżecie i czy znamy 

potrzeby ze strony finansowej. Pani Skarbnik poinformowała radnego, że środki w budżecie 

nie są zabezpieczone, ponieważ nie znamy jeszcze potrzeb.  

Radni przystąpili do głosowania, uchwała została podjęta 12 głosami za. 

 

6. 

Następnie przystąpiono do przyjęcia uchwały w sprawie zasad i trybu przyznawania 

stypendiów za wyniki  w nauce, osiągnięcia sportowe i artystyczne. Przewodniczący odczytał 

projekt uchwały. Radny Krzysztof Bruczuk zaproponował wniesienie poprawki w § 3, pkt. 2 

odnośnie zmiany zapisu „bieżącego semestru” na „ minionego semestru”. Radni przeszli do 

głosowania.  

Uchwałę w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów za wyniki  w nauce, 

osiągnięcia sportowe i artystyczne przyjęto jednogłośnie (12 głosami za). 

7. 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad, Przewodniczący oddał głos dla Pani Skarbnik. 

Pani Skarbnik odczytała zmiany wieloletniej prognozy finansowej. W Odniesieniu do 

powyższego, radny Krzysztof Bruczuk prosił o wyjaśnienie czego dotyczy zadanie „opieka 

wytchnieniowa”. W odpowiedzi Pani Barbara Rabczewska p.o. kierownika GOPS, wyjaśniła, 

że jest to wsparcie rodzin sprawujących opiekę nad osobą niepełnosprawną, celem programu 

jest odciążenie osób od codziennych obowiązków.  

Kolejne pytanie radnego dotyczyło czy środki zabezpieczane do PFRON zostały odzyskane 

od wykonawcy. Pan Wójt wyjaśnił, że w powyższej sprawie prowadzone jest działanie 

komornicze.  



Następne pytanie radnego dotyczyło czy gmina zawarła porozumienie z Pocztą Polską 

odnośnie partycypacji w kosztach remontu budynku administracyjnego gminy i czy zostały 

uregulowane sprawy własnościowe z Gminną Spółdzielnią.  

Wójt zapewnił, że porozumienie w tej sprawie zostanie zawarte.   

Radni przystąpili do przyjęcia uchwały zmian w wieloletniej prognozie finansowej.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie (12 głosami za). 

 

8. 

Następnie jednogłośnie podjęto uchwałę w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 

2024 rok.  

 

9. 

W dalszej kolejności Pani Barbara Rabczewska przedstawiła sprawozdanie z działalności 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2023 roku. Do przedstawionego materiału pytań  

i uwag nie zgłoszono. 

10. 

Następnie Pani Aleksandra Kuczyńska odczytała sprawozdanie z realizacji gminnego 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych w roku 2023. Do 

przedstawionego sprawozdania radni nie zgłaszali pytań.  

 

11. 

Kontynuując program obrad głosu udzielono Pani Jolancie Mikulskiej Dyr. GOK która 

przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w roku 2023.  

Bilans jednostki odczytała Pani Skarbnik. Pytań i uwag nie było.  

 

12. 

Następnie sprawozdanie Gminnej Biblioteki Publicznej za rok 2023 przedstawiła Pani 

Teresa Harasimiuk Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej.  

Bilans jednostki przedstawiła Pani Skarbnik Renata Tkaczuk. Pytań radni nie zgłosili.  

 

 

 



13. 

Przewodniczący Radny zapoznał radnych z treścią uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

celowej z budżetu Gminy Sosnówka Parafii Rzymskokatolickiej pw. Narodzenia Najświętszej 

Maryi Panny w Motwicy na wykonanie zadania pn. „Renowacja zabytkowego kompleksu 

kościelnego p.w. Narodzenia Najświętszej Maryi Panny w Motwicy:. 

Radny Krzysztof Bruczuk zapytał jakie działania są podejmowane na chwile obecną  

w powyższej sprawie.  W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że proboszcz parafii zobowiązał się do 

poszukiwań godnej firmy która realizuje podobne prace. Radni przeszli do głosowania. 

Uchwałę w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie (12 głosami za ).   

14. 

Realizując porządek sesji Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Sosnówka Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Mikołaja w Rozwadówce na wykonanie zadania pn. „Renowacja zabytkowego kompleksu 

kościelnego p.w. Św. Mikołaja w Rozwadówce”.  

Wobec braku pytań, uchwała została poddana pod głosowanie, w wyniku którego 

podjęto ją 12 głosami za (jednogłośnie).  

15. 

Następnie zapoznano radnych z uchwałą w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu 

Gminy Sosnówka Parafii Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Św. w Żeszczynce 

na wykonanie zadania pn. „Renowacja zabytkowego kompleksu kościelnego Podwyższenia 

Krzyża Świętego w Żeszczynce”. Radny Krzysztof Bruczuk pytał kto będzie rozliczał  

wydatki w ramach przyznanych  dotacji parafiom. Pani Skarbnik wyjaśniła, że zadanie będzie 

realizowane przez parafię, a gmina po realizacji zadania ureguluje faktury.  Radni przeszli do 

głosowania.  

Uchwałę w powyższej sprawie podjęto jednogłośnie (12 głosami za ). 

16. 

Po wyczerpaniu planowanej tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy podziękował za 

owocną współpracę przez całą kadencję Radnym, Panu Wójtowi, pracownikom Urzędu 

Gminy i kierownikom jednostek organizacyjnych, uznając kolejną sesję Rady Gminy 

Sosnówka za zakończoną. 

 

Protokółowała                                                          Przewodniczący Rady Gminy 

Marzena Lotek                                                               Tomasz Wawryszuk 

 


